

主辦 Presented by

HKPW Hong Kong Performers Winds
香港演奏家管樂團



A SUPER-DIMENSIONAL JOURNEY

動漫狂想

精選節目 Programme Highlights

《機動戰士高達 UC》：< Unicorn >
Mobile Suit Gundam UC: Unicorn

《Chiikawa》：< 睡衣派對之歌 >
Chiikawa: Pajama Parties

《黃泉雙使》：< 飛翔之時 >
Daemons of the Shadow Realm: Fly Away

《男兒當入樽》組曲
Slam Dunk Medley

《吹響吧！上低音號》主題曲
Sound! Euphonium: DREAM SOLISTER

及更多與動漫音樂的改編長號合奏作品 and more anime music rearranged for trombone ensemble

演出 Performed by

澤野弘之
Hiroyuki Sawano

立山秋航
Akiyuki Tateyama

Vaundy

織田哲郎、大黑摩季等
Tetsuro Oda, Maki Ohguro, etc.

加藤裕介
Yusuke Kato



Dreamers 長號合奏
Trombone Ensemble



27 SEP 2026
SUN 3:00pm

上環文娛中心五樓演講廳
Lecture Hall, 5/F,
Sheung Wan Civic Centre

門票於2026年8月28日起於城市售票網公开发售
TICKETS AVAILABLE FROM 28 AUG 2026 AT URB TIX

票價 Ticket \$160 (#\$130)

#全日制學生、六十歲或以上高齡人士、殘疾人士及看護人、綜合社會緩助受惠人士優惠門票
#Discounted tickets for full-time students, senior citizens aged 60 or above, people with disabilities and the minder, and Comprehensive Social Security Assistance (CSSA) recipients

網上購票 Internet booking: www.urbtix.hk 流動購票應用程式 Mobile Ticketing App: URB TIX (Android/HarmonyOS/iPhone/iPad)
電話購票 Telephone Booking: 3166 1288 票務查詢及客戶服務 Ticketing Enquiries & Customer Service: 3166 1100 (10:00-20:00)



URBTIX
城市售票網



節目查詢 Programme Enquiries: 3488 1550 / hkpwccommittee@gmail.com

節目及演出者如有更改，恕不另行通知

Programme and artists are subject to change without prior notice

節目連中場休息長約1小時30分鐘，不設年齡限制，請尊重觀眾及演出者

App. 1 hour and 30 min with an interval. Welcome all ages and respect for your fellow audience and the performers



hkpw.org.hk



超時空動漫狂想

Anime Rhapsody: A Super-Dimensional Journey

動漫是無數人寄托想像力與熱血的文化宇宙。螢幕上的光影與旋律，將散落的青春記憶連線，編織出英雄、熱血、友情與童心的動漫物語。

「超時空動漫狂想」音樂會將帶領大家踏上一趟穿越動漫時空的長號音樂之旅。從《高達》與《超時空要塞》的磅礴科幻、《男兒當入樽》與《數碼暴龍》的熱血狂想，到《多啦A夢》與《Chiikawa》的童趣派對，就讓我們隨著長號渾厚而熱情的音符在次元間漫遊，一同翱翔於這場專屬音樂與動漫的奇幻狂想之中。

Anime is perhaps the most vibrant canvas for imagination and passion across generations. Gazing at the screen, we connect scattered memories through light and melody, weaving legendary tales of heroism, friendship, and childhood dreams.

"Anime Rhapsody: A Super-Dimensional Journey" presents an extraordinary trombone playlist to take you across space and time. From the epic sci-fi realms of *Gundam* and *Macross*, to the fiery passion of *Slam Dunk* and *Digimon*, down to the joyful warmth of *Doraemon* and *Chiikawa* — let us roam through the dimensions along with the resonance of brass, soaring together into this wondrous fantasy dedicated to music and anime.

Dreamers 長號合奏 Dreamers Trombone Ensemble

Dreamers 長號四重奏成立於2013年11月，旨在傳揚長號合奏文化，讓更多人認識長號這種源遠流長的樂器。另外，亦希望透過排練及演出，讓我們繼續努力追尋音樂夢，故取名為 Dreamers。Dreamers 創團成員包括許承恩、伍家熾、司徒震洋及陳嘉豪（低音長號）。2020年，Dreamers 長號四重奏隨更多成員加入，改名為 Dreamers 長號合奏；新成員包括石敏華、劉以善、曾彥庭、嚴柏明、姚多加及劉博文（敲擊）。

你可能會說我在發夢
但並不只我是這樣想
希望有一天你都會像我們一樣
那麼世界便會更美好

引自《Imagine》— 約翰·連儂
Dreamers譯

Established in November 2013, Dreamers Trombone Quartet aims at promoting ensemble music of trombone, an instrument with a long history. Also, the group was named Dreamers because we still keep our passion in pursuing our dream of music. Founding members of Dreamers include Billy Hui Shing-yan, Ken Ng Ka-chi, Szeto Chun-yeung and Chan Ka-ho (Bass Trombone). In 2020, the quartet expanded and changed its name to Dreamers Trombone Ensemble. New members include Moamina Ismail, Lau Yee-zin, Anton Tsang Yin-ting, Patrick Yim Park-ming, Dorcas Yiu and Andrew Lau Pok-man (Percussion).

You may say I'm a Dreamer
But I'm not the only one
I hope someday you'll join us
And the world will be as one

Quote from "Imagine"
- John Lennon



主辦 Presented by

香港演奏家管樂團

Hong Kong Performers Winds

香港演奏家樂團成立於2005年，為香港註冊非牟利藝術團體，旨在透過定期的排練及演出，推廣管樂音樂。樂團於2016年成立少年團，為年青樂手提供音樂學習及演出機會。歡迎管樂及敲擊樂手加入，詳見網頁。

HKPW is a non-profit art organisation established in 2005. It aims to promote wind band music, through regular rehearsals and performances. HKPW Junior was set up in 2016 to offer more music learning and performance opportunities for young musicians. Welcome wind & percussion musicians join us. Details: hkpw.org.hk/join-us

